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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o informacje na temat zamierzeñ rz¹du w zakresie

towarzystw budownictwa spo³ecznego oraz wspierania budownictwa mieszkaniowego.
Towarzystwa budownictwa spo³ecznego, popularne TBS, by³y i s¹ ogromn¹ szans¹ na uzyskanie

w³asnego mieszkania. Dlaczego wiêc nie mo¿na wyraziæ zgody na wykupienie mieszkañ przez obecnych
lokatorów? Realizacja tego postulatu, zg³aszanego przez wiele œrodowisk, to nie tylko mo¿liwoœæ uzys-
kania dodatkowych wp³ywów do bud¿etu pañstwa, ale tak¿e o¿ywienia i dalszego rozwoju tej formy bu-
downictwa.

Bêdê bardzo wdziêczny za informacje, na jakim etapie s¹ sygnalizowane zmiany w ustawodawstwie,
dotycz¹ce przedstawionych problemów.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga


